

Chinese Ministry Pastor Search Committee: 31-Day Prayer Calendar

中文部聘牧委員會: 31 天禱告日曆

为聘牧委员会和執事会祷告 Pray for the Pastor Search Committee & Board of Deacons

【第 1 天: 圣灵的同在 // Day 1: Fill with the Spirit】

[Psalms/诗篇 66:18](#)、[John/约翰福音 15:5](#)、[Ephesians/以弗所书 5:18](#)

- 每位成员被圣灵洁净和充满，完全顺服圣灵的带领。
- Pray for deep spiritual cleansing and fullness- of and submission-to the Holy Spirit in each member of the team (i.e., Pastor Search Committee and Board of Deacons).

【第 2 天: 合一 // Day 2: Unity】

[Amos/阿摩司书 3:3](#)、[Matthew/马太福音 18:19](#)、[Ephesians/以弗所书 4:3](#)

- 团队内部完全合而为一，同属一灵。
- Pray for powerful unity and oneness of Spirit within the team.

【第 3 天: 上帝的旨意 // Day 3: God's Will】

[Philippians/腓立比书 2:3-11](#)

- 团队只同心寻求上帝对教会的旨意，不追求个人的愿望或计划。
- Pray that the team will seek God's will above their own desires for the church.

【第 4 天: 上帝的时间 // Day 4: God's Timing】

[Ephesians/以弗所书 5:17](#)

- 没有自订的时间表，完全信靠上帝的时间表。坚持在上帝完美的时间里，寻求上帝完美的旨意。
- The team does not have a fixed timetable of its own but God's only. Pray that they are determined to seek God's perfect will in God's perfect time.

【第 5 天: 圣灵的保护 // Day 5: Protection】

[Ephesians/以弗所书 6:10-12](#)

- 抵挡撒旦的误导或诡计。求圣灵庇护每位团员及其家人不受撒旦攻击。
- Pray that the team will resist Satan's influence in misleading or rushing in this process. Pray for a powerful hedge of protection around the team members and their families.

【第 6 天: 属灵的悟性 // Day 6: Knowledge】

[Colossians/歌罗西书 1:9](#)

- 团队明白上帝的旨意，负有從神而来的力量。
- Pray that the team is filled with knowledge of God's will through all spiritual wisdom and understanding, and for strength.

【第 7 天: 属灵的智慧 // Day 7: Wisdom】

[James/雅各书 1:5-6](#)

- 团队在准备与申请人的答问和分享教会讯息的整个过程中，都有從上帝而来的智慧。
- Pray that the team is granted with God's wisdom in all the questions and information the team shares with the prospective pastor.

【第 8 天: 属灵的方向 // Day 8: Direction】

[Isaiah/以赛亚书 55:8-9](#)

- 对申请人简历审查和面试方式上，有圣灵明确的指引，留心上帝所赐的合适人选。
- Pray for God's clear direction on how the applications are examined, and interviews are conducted. Pray for attention of the team to the prospect pastor brought to us by God.

【第 9 天: 洞察力 // Day 9: Discernment】

[1 Corinthians/哥林多前书 2:10-16](#)

- 团队能够洞察圣灵对我们的启示，了解什么是适合我们教会的牧师的独特品格和特质。
- Pray for wisdom and discernment for the unique characteristics and traits in a Chinese ministry pastor most needed for our church.

【第 10 天: 和会众的沟通 // Day 10: Guidance】

[Proverbs/箴言 11:14](#)

- 当上帝的时间到了，团队有智慧知道如何向会众介绍合适的候选人。
- Pray for God's guidance on how the team will introduce the new pastor to the congregation.

为教会牧师和会众祷告 Pray for Church Ministers & Congregation

【第 11 天: 寻求上帝 // Day 11: Seeking God】

[Jeremiah/耶利米书 29:13](#) · [James/雅各书 4:8](#)

- 这是个寻求上帝，而非仅是寻求新牧师的时期。全会众能够更接近主耶稣，以祂为教会真正的领袖。
- This is a time the congregation learns to seek God Himself and more than just a new pastor. Pray that the congregation would be drawn closer to Jesus, to obey Him as the true head of the church.

【第 12 天 :净化和更新 // Day 12: Cleansing & Renewal】

[Psalms/诗篇 66:18](#) · [Psalms/诗篇 139:23-24](#)

- 全会众属灵生命得着净化和更新，让上帝除去我们一切不合祂心意的阻拦。
- Pray for a powerful spiritual move of congregational cleansing and renewal. Pray for God to remove anything that doesn't honor Him.

【第 13 天: 爱与团结 // Day 13: Love & Unity】

[John/约翰福音 13:34](#) · [John/约翰福音 17:21](#)

- 弟兄姐妹之间的爱与团结，除去彼此的任何怨恨或分裂。
- Pray for love and unity among all members of the church. Pray for help to surrender any bitterness or division within our church family.

【第 14 天: 谦卑 // Day 14: Humility】

[Philippians/腓立比书 2:3-11](#)

- 全会众谦卑地放下个人对新牧师的期望，在主里同心寻求谁才是上帝呼召来的牧者。
- Pray that all church members will humbly set aside individual expectations for the new pastor and decide in unity who God has called to lead the CBCR Chinese Ministry.

【第 15 天: 耐心 // Day 15: Patience】

[Hebrews/希伯来书 6:12](#)

- 耐心等待上帝的时机，顺服祂完美的旨意。怜悯教会的需要，赐给我们符合祂心意的忠僕。
- Pray that the congregation will wait for God's timing and settle for nothing less than His perfect will. Ask God for His mercy in sending us a true man of God and a great leader.

【第 16 天: 信任 // Day 16: Trust】

[Hebrews/希伯来书 13:17](#)

- 全会众信任執事会和聘牧团队在这过程中会同心一致没有分歧的寻求圣灵的引导。
- Fully trust that the team is being led by the Holy Spirit, and that there will be no division among its members throughout the process.

【第 17 天: 教会目前的事工 // Day 17: Ongoing Church Ministries】

[Revelation/启示录 2:25](#) · [Revelation/3:19, 22](#)

- 会众在当前教会进行的各项事工中和睦同心，为牧师，同工，以及教会支持的宣教士持续祷告。
- Pray for a strong consistency and focus on the ongoing ministries in the church. Pray for God's given power to our pastors, coworkers, and missionaries.

【第 18 天: 预备好的心 // Day 18: Prepared Hearts】

[Isaiah/以赛亚书 42:9](#)

- 全会众同心期待上帝在教会中所要做的新事，知道他的完美旨意高于我们的愿望。
- Pray that the church family will be receptive to God's doing of a new thing in the congregation and will accept His perfect will above own desires.

【第 19 天: 教会为成长做好准备 // Day 19: Prepared for Church Growth】

[Ephesians/以弗所书 4:1-6](#)

- 祈求上帝让我们准备迎接改变和成长，充满神的恩典和灵里的团结，能成为他呼召我们合乎祂旨意的教会。
- Pray that the church family will be prepared to make the necessary changes to embrace a new day of ministry. Pray that the Spirit will prepare us to change and grow with grace and unity so we can be the church that God has called us to be.

为未来的新牧师祷告 Pray for the New Chinese Ministry Pastor

【第 20 天: 新牧师目前服事的工场 // Day 20: Strength】

[Psalms/诗篇 32:8](#) · [Isaiah/以赛亚书 41:10](#)

- 为新牧师目前服事的工场代祷，求圣灵继续带领那边的同工和弟兄姐妹，赐他们智慧和力量。
- Pray for the ministry (or church) where the new pastor is currently serving. Pray for God's guidance and strength for the coworkers/congregation in that ministry (or church).

【第 21 天: 勇气 // Day 21: Boldness】

[Romans/罗马书 1:16](#) · [2 Timothy/提摩太后书 4:2-5](#)

- 圣灵加添新牧师宣讲上帝话语的热情，勇敢地宣扬真理。
- Pray for the new pastor's increased passion for preaching the Word of God and boldly proclaiming the gospel.

【第 22 天: 爱 // Day 22: Love】

[Philippians/腓立比书 1:3-11](#)

- 热爱我们的教会的心，给予他离开现任职位的力量。他和他的家人了解上帝的旨意。
- Pray that the new pastor has a love for our church and the strength to leave his current ministry position. Pray that God would make His will be known to the new pastor and his family.

【第 23 天: 热忱 // Day 23: Fervency】

[Romans/罗马书 12:9-13](#)

- 新牧师始终怀着极大的热忱侍奉主。圣灵在软弱时赐予力量，愿他成为神忠实的仆人。
- Pray that God would prepare our new pastor to always have great zeal and passion for serving the Lord in his ministry. Pray for God's strength in his weakness and may he be a faithful servant.

【第 24 天: 信心 // Day 24: Faith】

[Romans/罗马书 12:1-2](#) · [Ephesians/以弗所书 6:16](#)

- 新牧师和他的家人明确了解上帝对他们的呼召带领。
- Pray that the new pastor and his family will have absolute certainty in their sense of call to our church. Pray that he knows God's direction for him and his family.

【第 25 天: 异象 // Day 25: Vision】

[Matthew/马太福音 28:18-20](#) · [Ephesians/以弗所书 4:11-16](#) · [Acts/使徒行传 16:6-10](#)

- 对服事我们教会和周围社区的群体有清楚的异象，因而坚固培养门徒，领人信主，扩展神的国度。
- Pray that the new pastor will have a clear vision for how to minister to the CBCR's Chinese Ministry and the surrounding community. Pray that many will become followers of Christ and grow to love God, love others and make disciples through his ministry at CBCR.

【第 26 天: 同工 // Day 26: Synergy】

[Psalms/诗篇 133](#)

- 能够与执事及教会各项团队有效的合作同工。
- Pray that the new pastor will effectively collaborate with the church leaders and coworkers.

【第 27 天: 家庭 // Day 27: Family】

[Colossians/歌罗西书 1:9-12](#)

- 加添新牧师和他的家庭的力量，指引带领走向新事工的道路。
- Pray that God would strengthen the new pastor and guide his family as they are led toward the ministry at CBCR.

【第 28 天: 过渡期 // Day 28: Transition】

[Luke/路加福音 12:22-31](#)

- 新牧师和他的家人能够顺利到我们的教会。圣灵供应他的妻子和孩子的需要，适应新环境，结交新朋友，感受在教会大家庭的温暖。
- Pray that the new pastor and his family will be able to smoothly transition to our church, supplying the family's needs, adjusting to the new environment, making new friends, feeling the love in the new church family at CBCR.

【第 29 天: 与神的关系 // Day 29: Relationship with God】

[Joshua/约书亚记 1:8-9](#)

- 圣灵保护看守新牧师转换事奉过程的心思意念。不让种种压力干扰他持续保持与上帝的亲密关系。圣灵赐他和他的家人有与上帝同行的平安喜乐。
- Pray that God would protect the new pastor's heart as he prepares to leave his current ministry and move to a new ministry. Pray that the stresses of moving, meeting new people, maintaining relationships, etc. would not interfere with his need to continually develop his relationship with God. Pray that God would give him and his family peace knowing they are in God's will.

【第 30 天: 新牧师目前事奉的工场 // Day 30: New Pastor's Current Ministry】

[Proverbs/箴言 16:9](#)

- 祈求圣灵赐那边的同工和弟兄姐妹力量和平安，相信上帝为他的仆人制定的计划，祝福他的新事工。
- Pray for God's strength and guidance in the pastor's former church. Those with whom he is currently ministering would trust God's plan for his servant in leading him to a new location of ministry.

【第 31 天: 上帝得著荣耀 // Day 31: God's Glory】

[Romans/罗马书 11:33-36](#)

- 上帝的旨意得以实现，他的名得到荣耀，人々能看见上帝所成就的工作，因而继续凭信心仰望神丰富的供应。
- Above all, pray that God's will be done, and His Name be glorified throughout the entire process. Pray that God's work would be visible to everyone so that we would continue trusting the One who richly provide.

"Until we all reach unity in the faith and in the knowledge of the Son of God and become mature, attaining to the whole measure of the fullness of Christ."

"直等到我们众人在真道上同归於一，认识神的儿子，得以长大成人，满有基督长成的身量。"

-- Ephesians 以弗所書 4:13